
From: Tom Arne Pedersen  

Sent: Friday, April 15, 2011 10:53 AM 

To: post@beitostolenvel.no  
  

Subject: Beitostolen Vel - innlegg "min mening" 

  

Kommentar til innlegget til Ragnar Andersen 
  
Ragnar Andersen er en klok mann og tar opp en viktig sak.  
  
Det er ikke nok at Beitostølen Vel er en organisasjon med hyggelige og velmenende personer, så 
lenge Beitostølen Vel ikke har noen innflytelse på kommunens beslutninger i viktige saker.  
  
Kommunen vet at det ikke får noen konsekvenser for samarbeidet med Beitostølen Vel at de er uenig 
i viktige saker, så hvorfor skulle kommunen bry seg om hva Beitostølen Vel mener?.  
  
Hvis en sak er viktig nok og for om mulig å bli hørt, må Beitostølen Vel være villig til å bryte 
samarbeidet med kommunen. Dette vil være vondt for alle parter i en overgangsperiode inntil 
samarbeidet er reetablert. Mediaomtale om saken vil nok av enkelte parter bli oppfattet som 
ubehagelig og kan få dem til å tenke seg om en gang til om det kan være lurt å høre på en slagkraftig 
forening. Noen ganger må man være villig til å sette foten ned. Et eksempel på dette er den planlagte 
Størrtjednliheisen mellom hytta til Fjellhamar Bruk og Almstølen og ny alpin nedfart.  
  
Vennlig hilsen 
Tom A. Pedersen 
Hytteeier i Beitobrinken 
  
Tidligere medlem av Beitostølen Vel. 

 

 

Svar fra Beitostølen Vel: 

 

Tom A. Pedersen -  
takk for din kommentar. 
Vi skal lytte til Ragnar Andersen. 
Forøvrig har vi tro på dialog og saklig argumentasjon fremfor konfrontasjon. Vi gjør også 
bruk av innlegg i Avisa Valdres når tiden er moden for det. 
Du undertegner som tidligere medlem. Men det er ingen ting i veien for at du som engasjert 
ikke-medlem selv skriver et innlegg til Valdres om det du brenner for eller er imot; f. eks. 
Størrtjednliheisen. 
 
Mvh Styret i BV 
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